

CAOSCREO

Caoscreo, 创意工作室, 人才们交流的媒介

60

Caoscreo是一个充满活力和创意的工作室, 设计师们的故事, 才刚刚开始。故事在这交互网络, 在压力前以完全智慧。通过Caoscreo工作室所有的金属都成为了艺术品。玉石的物品总是超过预期, 可能甚至可同他的材料所制作而成, 它们被雕刻成金属上色, 把足铜像成其本质特性。它强调的优雅和它创造的生态友好那样保证了下季。

2.D. 无论是从它华丽的线条还是有趣的铝流金属漆是一种现代化最典型的标志。它的外形是金属与玻璃的结晶, 由High-tech式下也非常容易制作成您桌上的小夜灯。而在Living模式下可被用作一个书桌上的阅读灯与

光的电力。2.D. Floor是一款特殊的铝条, 玉石的漆色和铝让原本沉闷的空间变得生动起来。白色, 黑色, 红色, 黄色, 蓝色, 浅灰色, 天蓝色, 绿色和浅紫色。

我们创造了一个聪明的灯具, 同时它也是易于操作, 简单优美, 容易操作。我们想到了您可以调整个性又可以表达您向往的一些元素, 把同时它们又可以提升整个环境的格调, 对每一个细节和细节的关注, 体现了我们产品的创新和我们Made in Italy (意大利制造) 的风格。

ShyLight 是一个可以固定在墙上也可以放在桌面一个平面上的照明装饰品。它的第二盏小夜灯是向另一侧Cala-

Caoscreo, laboratory of ideas, cross-way of talents,
land-in-between the idea and the productive experience

61

Caoscreo is a lab of emotions, the meeting point of ideas, talent and freshness of designers which express their creativity. With Caoscreo, metal becomes art: all our objects are made for their durability, malleability, recyclable material. Often the metal is colored, but we maintain its natural texture, artificial in its appearance and absolutely ecological.

2.D. is a modern lamp, minimalist, with simple and well defined lines. Its silhouette makes it very recognizable. In its Night Version it is perfect as a table light or a nightstand; in its Living version it can be placed on a desk or in an en-

vironment. 2.D. will furnish the space with elegance. The sleek aspect will be achieved for all the colors of 2.D.: white, black, red, yellow, orange, fuchsia, blue, green and blue.

We create simple, linear, accessible lighting and furniture; objects about elements which could express serenity, originality but, at the same time, which are able to denote value to a space. The attention to the details is the distinctive mark of our production and our made in Italy style.

ShyLight, table-top accessory to be fixed on the wall or to

